
 

 

Zápisnica  zo  14.  zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Babín zo dňa 12.11.2014   

 

Prítomní: p. Múdra, p. Frčová, p. Kubaľáková, p. Kurčina, p. Žofaj, p.Fuckulák, p. Nuttová,                  

p. Kurčinová, p. Ľuba, p. Jaššová, p. Matys 

Neprítomný:  

Hostia:  p. Anna Kurčinová – riad. ZŠ s MŠ, p. Frančáková zast.riad. pre MŠ 

Program: 

1.  Otvorenie 

2.  Prerokovanie návrhu rozpočtu ZŠ s MŠ Babín na rok 2015 

3. Rôzne 
 

4. Uznesenie 
 

 
      5.    Záver     
 
 
 
1. Predseda privítal prítomných a otvoril zasadnutie rady školy 

 

2. Riaditeľka školy informovala o návrhu rozpočtu pre ZŠ, členovia rady školy diskutovali s p. 

riaditeľkou o položkách návrhu rozpočtu, zároveň boli informovaní o pravidlách a zákonných 

povinnostiach pri financovaní ZŠ z prenesených kompetencií. 

Následne p. riaditeľka informovala o návrhu rozpočtu pre ŠKD a taktiež podala informáciu, že 

prostriedky určené v návrhu rozpočtu sú navrhnuté tak, aby mohol fungovať so súčasnou p. 

vychovávateľkou v plnej prevádzke. 

P. riaditeľka potom informovala o návrhu rozpočtov pre MŠ a ŠJ a následne dala slovo p. 

Frančákovej, zást.riad.pre MŠ a p. Kurčinovej,  ved. ŠJ, ktoré obšírnejšie zdôvodnili jednotlivé položky 

v návrhu rozpočtu pre tieto školské zariadenia. 

 

3. V bode rôzne boli predložené zo strany p. riaditeľky informácie o havarijnom stave kotolne v budove 

ZŠ, o stave a ničení altánku, multifunkčného ihriska a ďalších zariadení v areáli ZŠ. Zároveň rada 

školy dostala informácie o projekte ERASMUS.  

 

 

 

 

 

 



 

 

4. Rada školy prijali nasledovné uznesenie: 

 

     
Rada školy vyjadruje súhlasné stanovisko k:  
 
                                                 -      návrhu rozpočtu pre ZŠ 
 

-      návrhom rozpočtu pre školské zariadenia MŠ, ŠKD, ŠJ 
              
 
Rada školy berie na vedomie:  

- informácie p. riaditeľky ohľadne havarijného stavu kotolne 

v budove ZŠ 

- informácie o projekte ERASMUS 

- informácie o stave altánku a multifunkčného ihriska v areáli ZŠ  

 

5. Predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie rady školy. 

 

 

 

 

 

V Babíne dňa 12.11.2014                                                                     ............................................... 

predseda rady školy 

             Jozef Kurčina 

 

  

 

 

 

 

 

 


